
 

Verslag College van Bestuur 
Datum 16-05-2023 

Tijd 14:45 - 15:45 

Locatie WBH01A17 

Aanwezig Jopie Nooren (voorzitter), Hanneke Reuling, Maaike Lürsen, Jolieke 
Timmermans, Nataša Krivokuća, Annemiek Huisman en Lisa Gribling 
(verslag) 

Afwezig met 
bericht 

Geleyn Meijer 
 

   

1 
 

 Opening 

4.4, 3.1, 3.3 & 3.4 worden als eerste besproken in aanwezigheid van 
Jolanda Hagemeijer en Nadia El Gargouri. 
 

2 
 

 Verslag collegevergadering + actielijst 

Het verslag en actielijst worden doorgeschoven naar volgende 
vergadering. 

 
3  Besluiten 

3.1 
 

 Financieringsaanvraag Koers en Kompas 2024-2026 

Iav Nadia el Gargouri & Jolanda Hagemeijer 
Het College van Bestuur neemt een voorgenomen besluit €1,9 mln 
(2024), €1,3mln (2025) en €1,0mln (2026) aan specifieke middelen te 
reserveren voor het strategisch meerjaren integraal programmaplan 
Koers en Kompas, te financieren uit het beleidsbudget conform advies 
FP&C.  
De middelen kunnen vervolgens per deelproject worden toegekend op 
basis van een projectcanvas met daarin speciale aandacht voor 
uitvoerbaarheid (in het bijzonder qua tijdsinzet van medewerkers) en 
waar nodig fasering. Om niet te veel te vertragen dient hiervoor een 
simpel proces te worden ingericht, analoog aan de toekenning van de 
budgetten HvA-brede programma’s uit beleidsbudget. 

Het besluit wordt ter advies voorgelegd aan het CBO in relatie tot 
bespreking van de kaderbrief.  
 

3.2 
 

 Aanpak opstellen plan van aanpak 'Op weg naar één HvA' (Hamerstuk)  

Het College van Bestuur besluit tot de voorgestelde uitwerking van het 
programmaontwerp op voorgestelde wijze en de benodigde out of pocket 
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middelen (raming: 118 K-euro ex BTW + aanvullende gerichte inhuur 
p.m.) te dekken uit CvB-budget. 

De voorzitter krijgt mandaat tot laatste aanpassingen en zal met de 
secretaris HvA communicatie verzorgen richting de verschillende 
stakeholders, inclusief met wie en op welk moment. (ACTIE Nooren) 
 

3.3 
 

 Verduurzamingsactiviteiten Venture Centre 
Het College van Bestuur neemt een voorgenomen besluit:  

- de penvoerend decaan de opdracht te geven om de uitvoering van 
de verduurzaming in gang te zetten volgens dit voorstel 

- dat de lector uit de begroting van het Venture Centre gehaald 
dient te worden, gezien het gegeven dat de lector volgens het 
beleid op de HvA-brede lector in de basis al gefinancierd wordt 
vanuit de allocatie 

- tot het indexeren van het huidige bedrag voor het Venture Centre 
naar prijsniveau 2023 (bedrag 31k) 

- de penvoerend decaan de opdracht te geven om de 
functiebeschrijvingen te laten waarderen door de 
functiewaardeerder van de HvA 

- een bedrag toe te kennen voor 2024 inclusief inflatiecorrectie aan 
1) Studentzaken € 26.212,33 en aan 2) IXA € 404.787,67. De 
respectievelijke bedragen worden opgenomen in het kostenkader 
van beide diensten. 

 
De personeelsgeleding van de CMR zal om instemming worden gevraagd 
op de organisatiewijziging uit dit besluit. 
 
Voor de definitieve stukken wordt verzocht om de opdracht aan directeur 
IXA om de doorontwikkeling vorm te geven te verankeren in de 
besluittekst evenals de adviezen uit het CBO. 
 

3.4 
 

 Verduurzamingsactiviteiten Buurtcampussen (hamerstuk) 
Het definitief maken van dit besluit wordt aangehouden met het verzoek 
aan de indieners om tot een consistent set aan besluitdocumenten te 
komen. Na akkoord van de vicevoorzitter komen deze besluitstukken 
voor definitief akkoord terug op de CvB-agenda. 

 
3.5 
 

 Addendum collegegeldtarieven 2023-2024 (hamerstuk) 

Het College van Bestuur besluit in te stemmen met bijgevoegd addendum 
voor de groep ongedocumenteerden en de groep nieuwe en zittende 
Oekraïense studenten op de vastgestelde collegegeldnotitie 2023-2024. 
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4  Bespreken 

4.1 
 

 Nationale Studenten Enquete (NSE) 2023 - voorlopige resultaten 
(embargo tot 31 mei) 

Het CvB neemt met teleurstelling kennis van de resultaten uit de NSE. 
Enerzijds komen er terechte punten van zorg naar voren waar we hard 
aan moeten werken, anderzijds dienen we gedurende het jaar in de 
communicatie meer te doen om de inspanningen die we verrichten op de 
zorgpunten goed over het voetlicht te brengen (zie goede voorbeelden 
als bijvoorbeeld Avans en HU).  

Het CvB ziet graag dat alle opleidingen met hun studenten in gesprek 
gaan over de resultaten en één of meerdere onderwerpen kiezen waar 
komend jaar zichtbaar aan gewerkt wordt om de waardering van 
studenten op het gewenste niveau te brengen. 
Hogeschoolbreed wordt hard gewerkt aan de aanpak studentbegeleiding 
die binnenkort in besluitvorming wordt gebracht. 
De gedetailleerde gegevens per opleiding worden onder embargo 
gedeeld met de opleidingen zodat zij zich kunnen voorbereiden op de 
openbaarmaking van de resultaten en een dialoog en actie op de 
verbeterpunten kunnen voorbereiden. 
 

4.2 
 

 Advies kader vastgoed 

Het CvB  
1. stelt het kader van Vastgoed op basis van bijgevoegde notitie naar 
beneden bij met EUR 114k naar EUR 36.170k.  
2.stelt het vastgoedtarief 2024 ongewijzigd vast (op EUR 472,27 per m2 
fno) ter verwerking in de dienstennota. Hierbij wel opmerkende om de 
aanpassingen op het tarief door te voeren wanneer er sprake is van een 
gesettelde vastgoedportefeuille. 
 
Formele besluitvorming volgt via de kaderbrief 2024 die wordt 
voorgelegd aan het CBO voor advies, CMR voor instemming en RvT voor 
goedkeuring. 
 

4.3 
 

 Jaarverslag IV portfolio 

Het CvB neemt met waardering kennis van het jaarverslag IV portfolio en 
geleidt deze ter kennisname door aan het CBO en BVO. 
Het is zeer interessant om te lezen wat er allemaal gebeurt. Voor volgend 
jaar doet het College de suggestie het verslag resultaatgerichter in te 
steken en verzoekt het om de bespreking mee te laten lopen met de 
andere jaarverslagen in april. 
 

4.4 
 

 Flashrapportage P3 

In aanwezigheid van Jolanda Hagemeijer en Nadia el Gargouri  
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Het CvB neemt kennis van de Flashrapportage P3. Voor nadere 
bespreking wacht het de uitgebreide HvA Q1 rapportage op 6 juni af. Wel 
is het nodig al actie te ondernemen over de PNID-cijfers. Met name 
FDMCI en Bestuursstaf springen eruit. Het CvB wil hierover in gesprek 
met de decaan (FDMCI) en secretaris van de hogeschool (Bestuursstaf). 
Het is wenselijk dit te plannen voor eind mei en niet te wachten op het 
PBO. Ook Studentenzaken en het Administratief Centrum kennen een 
overschrijding van meer dan 100%. Hoewel de situatie daar anders is, is 
het wel wenselijk ook met hen een afspraak te plannen (ACTIE Lursen).  

 
Nooren geeft vervolgens aan dat zij inmiddels ook de Q1 HR rapportage 
heeft ontvangen en dat het opvalt dat het ziekteverzuim blijvend te hoog 
is. Het CvB vraagt zich af wat de oorzaak hiervan is en verwacht dat hier 
een relatie is met de inhuur van externen. Hiernaast is de vraag of de 
leidinggevenden de afgesproken verbeteracties uitvoeren om te komen 
tot terugdringen van verzuim. De HR monitor wordt nader besproken in 
de rapportage vergadering van 6 juni. 
 

5 
 

 Mededelingen 

• Reuling meldt met betrekking tot de prijsuitreikingen van de 
Amsterdamse Architectuurprijs (Arcam) en de Branchevereniging 
Nederlandse Architecten (BNA) dat het JMH helaas niet in de prijzen 
is gevallen. Desondanks waren alleen de nominaties voor deze 
prestigieuze prijzen al zeer eervol. 

• Reuling en Timmermans waren aanwezig bij de warm welkom 
bijeenkomst voor nieuwe medewerkers waar zij hebben 
deelgenomen aan een ronde tafel sessie over Students as partners. 

• Nooren meldt dat het kabinet vanuit de onderhandelingen rond de 
besluitvorming van de voorjaarsnota heeft besloten om het STAP-
budget vanaf 2024 af te schaffen. Met de directeur O&O 
(opdrachtgever) en directeur AC (budgethouder) heeft de 
projectgroep de voors en tegens van het wel of niet opschalen met 
STAP voor deeltijd- en duaal onderwijs tegen elkaar afgewogen, in 
afstemming met de portefeuillehouder CvB. Uitkomst: we laten de 
werkzaamheden voor dit jaar conform planning doorlopen, met 
zowel STAP voor contractonderwijs, als met STAP voor deeltijd- en 
duaal onderwijs. 

• Reuling meldt dat in het BOGD op 8 mei is gesproken over de 
kwartaalrapportage informatieveiligheid, de doorontwikkeling van 
de dienstverlening gekoppeld aan het IP-programma, de 
medewerkersmonitor UvA en exitmonitor HvA, de aanbesteding 
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van de arbodienst, de ontwikkelingen bij de bibliotheek, waaronder 
het profiel van de directeur, en het KPMG-traject over de 
doorontwikkeling van de gemeenschappelijke diensten. Daarbij is 
specifiek gesproken over de diverse trajecten die nu lopen rondom 
de diensten en er zijn afspraken gemaakt over een goede 
afstemming op inhoud en planning. 

• Op 9 mei is het CvB bij elkaar gekomen voor een heidag waar is 
gesproken over: het instellingsplan, het voorwoord van de 
kaderbrief, de bemensing van Op weg naar één HvA, Leven Lang 
Ontwikkelen, Groeifondsaanvragen en de voorbereiding van de 
jaargesprekken met de Raad van Toezicht. 

• Op 10 mei hebben Nooren en De Mos) namens de VH gesproken 
met de hoofden CISO van de VH over wat nodig is om hun rol als 
gevraagd en ongevraagd adviseur van het College van Bestuur te 
verstevigen. 

• Op 10 mei hebben Meijer en Nooren namens de HvA Bianca 
Buurman een speld uitgereikt als dank voor haar inzet als Lector bij 
de HvA en besproken hoe vanuit haar rol als hoogleraar bij het 
AUMC en VVN we krachten kunnen blijven bundelen. 

• Op 10 mei heeft Nooren namens de VH deelgenomen aan de 
Stuurgroepvergadering IV-HO waar is gesproken over: het vervolg 
IV-HO, omgaan met de uitslag sectorbenchmark cybersecurity bij 
de universiteiten, update Monitor Sociale Veiligheid en de 
implicaties van het wetsvoorstel NIS-II. 

• Op 11 mei heeft het CvB deelgenomen aan het CBO waar is 
gesproken over: visie op onderwijsorganisatie, afhechting RE-Set, 
aanpak Sociale Veiligheid en Jaarverslag Sociale Veiligheid & 
Welzijn, Auditkalender 2023-2024 en leidinggeven aan 
docententeams. 

• Reuling meldt dat in het BVO van 11 mei een zorgvuldige discussie 
is gevoerd over de SLA’s van de diensten. Daarnaast is gesproken 
over de voortgang op het project Grip op administratieve HR-
processen. Ook is de nieuw opgezette jaarplanning voor het BVO 
toegelicht en zijn er afspraken gemaakt over de verdere verrijking 
en borging. Vervolgens zijn de onderwerpen Groot onderhoud ICTS 
en Goedkeuring auteursrechtelijke controle Brightspace ter 
kennisname gedeeld en is de voortang doorgenomen van de 
trajecten Aanbestedingskalender, Integrale veiligheid en Werkwijze 
BVO. Voor de voorbereiding van de BVO-heidag in september is de 
agendacommissie samengesteld en afsluitend was er ruimte voor 
een rondje langs de deelnemers voor een korte reflectie op hoe het 
gaat. 
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• Op 11 mei nam Meijer deel aan de deelsessie Maken Centres of 
Expertise meer Impact dan andere Samenwerkingsvormen op de 
Impact Conferentie. 

• Op 11 mei heeft Reuling deelgenomen aan de bestuurscommissie 
Vitale Regio's waar is gesproken over: het rapport 'Elke Regio Telt'. 

• Op 11 mei heeft Nooren de bijeenkomst over de 
voortgangspresentatie over de nieuwe lerarenagenda '23-'27 
geleid. 

• Op 11 mei heeft Nooren namens de VH de Raad van Bestuur i.o. 
LLO Katalysator voorgezeten waar onder andere is gesproken over: 
voortgang regelingen voor de eerste subsidieronde, de 
conceptstaturen voor de Stichting LLO-Katalysator en 
uitvoeringsorganisatie en de benoemingen van Michaël van 
Straalen als voorzitter van de RvB en Roos Vermeij als directeur van 
de uitvoeringsorganisatje zijn bevestigd. 

• Op 12 mei hebben Reuling en Meijer het kwartaalgesprek gevoerd 
met IXA. 

• Op 12 mei heeft Meijer het projectplan VIP-IT Inclusiepact getekend 
met VWS en het Bartiméus fonds in Hilversum bij Make IT Work. Het 
projectplan heeft als doel om de arbeidsparticipatie van mensen 
met een visuele beperking in de IT-sector te bevorderen. 

• Op 15 mei heeft Nooren deelgenomen aan het bestuurlijk overleg 
Kenniscentrum Ongelijkheid waar is gesproken over: het 
jaarverslag 2022 en de voortzetting samenwerking na dit jaar. 
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 Incidenten 

Er zijn geen incidenten te melden. 
 

7  Bestuurlijke overleggen 

7.1 
 

 CBO heidag onderwerpen 25 mei 

Het onderwerp NSE resultaten wordt toegevoegd aan de heidag. 

 
8 
 

 Uitnodigingenlijst 

Niet besproken. 

 
9 
 

 Rondvraag 

 
10 
 

 TKN 

Het CvB neemt kennis van: 

10.1 
 

 Timetable HvA 
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